
MO-MDC2 Backlight Simple Timer Alarm Clock簡約座枱計時鬧鐘

【特點】

● 整潔的液晶顯示屏
● 設定時間簡單易行
● 時鐘：可選擇12/24小時制
● 倒計時／計時：可設定最長99小時59分59秒
● 旋轉按鈕操作簡便
● 溫度顯示（℃／℉）
● 時鐘和計時器可同時使用

[Features]

● Neat LCD display
● Easy to set time
● Clock: 12/24H time mode available
● Count up / Count down: Can be set up to 99 hr 59 min 59 sec
● Easy to use with rotating button
● Temperature display (℃/℉)
● Clock and timer can be used simultaneously

[產品詳情Product Details]

1. Time時間 4. Temperature溫度

2. Snooze Icon延遲響鬧標誌 5. Alarm Time鬧鐘時間

3. Alarm Icon鬧鐘標誌



6. Clock 時鐘
Short press to switch to clock mode and change time format, long press to set time
短按切換至時鐘模式並更改時間模式，長按設定時間

7. Alarm鬧鐘
Short press to turn alarm ON/OFF, long press to set alarm time
按短暫以開關鬧鐘，長按以設定鬧鐘時間

8. Count Up計時
Short press to enter count up mode, long press to set count up time
短按進入計數模式，長按設置計數時間

9. Count Down倒數計時
Short press to enter count down mode, long press to set count down time
短按進入倒數計時模式，長按設置倒數時間

10. Rotating Button (Snooze/ Light)旋轉按鈕（ 延遲響鬧燈光）
Clock and timer mode – Backlight ON,時鐘和計時器模式 -開啟背光
When alarm rings- Snooze,鬧鐘響時 -延遲響鬧
Setting mode – Increase / decrease numbers,設定模式 -增加/減少數字
Confirm setting確認設定

11. Battery cover電池蓋

[使用方法How to use]

打開背面的電池蓋，按照正確方法插入3粒AAA電池。時間會以嗶嗶聲顯示。

Open the battery cover on the back and insert 3 AAA batteries along the correct polarity. The time is displayed
with a beep sound.



時間/溫度格式設置

1. 在時鐘模式下，長按時鐘按鈕開始設置時間和溫度。相應的數字開始閃爍。
2. 可轉動旋鈕來設置時間。然後按確定設置並進入下一步。順序：小時->分鐘->溫度格式（℃/℉）預

設為12:00 AM，℃。溫度範圍為0 ~ 50℃（0 ~ 122℉）。
3. 設置完時間後，按旋鈕確認設置。
4. 如果在設置時20秒內未按下任何按鍵，則設置將自動確認，並返回到時鐘模式。
5. 在時鐘模式下，短按時鐘按鈕可設置12/24小時制模式。在12小時制模式下，上午顯示為AM，下

午顯示為PM。預設為12小時制模式。

Time / Temperature Format Setting

1. Long press CLOCK button in clock mode to start setting time and temperature format.The
corresponding number starts blinking.

2. Turn the rotating button to set time. Then, press to confirm the setting and go to the next step. Order:
Hour-> Minute -> Temperature format (℃/℉) The default setting is 12:00 AM,℃. The temperature
range is 0 ~ 50℃ (0 ~ 122℉).

3. After setting time, press the rotating button to confirm the setting.
4. If no buttons are pressed for 20 seconds while setting, the setting is automatically confirmed and the

display goes back to clock mode.
5. Short press CLOCK button in clock mode to set 12/24H mode. In 12H mode, AM is displayed in the

morning and PM is displayed in the afternoon. The default setting is 12H mode.

鬧鐘和延遲響鬧

1. 鬧鐘和延遲響鬧時間設置
-長按鬧鐘按鈕設定鬧鐘和延遲響鬧時間。相應的數字開始閃爍。
-轉動旋鈕設定時間。然後，按下確認設置並進入下一步。順序：小時->分鐘->延遲響鬧間隔。預設為上午
12:00，延遲響鬧間隔為5分鐘。
-延遲響鬧間隔可以設定為1至60分鐘。
-如果在設置時未按下任何按鈕20秒，則設置會自動確認。

-在時鐘模式下短按鬧鐘按鈕以啟動或停用鬧鐘。當鬧鐘被啟動時， 圖標會顯示。

Alarm and Snooze

1. Alarm and Snooze Time Setting
i. Long press ALARM button to set alarm and snooze time.The corresponding number

starts blinking.
ii. Turn the rotating button to set time. Then, press to confirm the setting and go to the next

step.Order: Hour-> Minute -> Snooze intervalThe default setting is 12:00 AM, 5-minute
snooze interval.

iii. The snooze interval can be set from 1~60 minutes.
iv. If no buttons are pressed for 20 seconds while setting, the setting is automatically

confirmed.

v. Short press ALARM button in clock mode to activate or deactivate the alarm. The
icon appears when the alarm is activated.



鬧鐘

1. 當鬧鐘響起時，持續1分鐘， 圖示閃爍。

1 ~ 10 sec: 1 beep 1至10秒：發出1聲嗶聲 21 ~ 30 sec: 3 beeps 21至30秒：發出3聲嗶聲

11 ~ 20 sec: 2 beeps 11至20秒：發出2聲嗶聲 30 sec~: 4 beeps 30秒後：發出4聲嗶聲

2. 按旋轉按鈕以外的任合按鈕來停止鬧鐘。 圖示顯示並在同一時間隔天再次響起鬧鐘。

3. 按下旋轉按鈕可以停止鬧鐘並啟動延遲響鬧。當延遲響鬧啟動時， 圖示顯示並閃爍。

Alarm

1. The alarm rings for 1 minute and icon blinks while ringing.

2. Press any button except the rotating button to stop the alarm. icon is displayed and the alarm rings
at the same time the next day.

3. Pressing the rotating button stops the alarm and activates snooze. icon is displayed and blinks
when snooze is activated.

延遲響鬧

1. 預設的延遲響鬧間隔為5分鐘。
2. 延遲響鬧的次數沒有限制，只需按下旋轉按鈕以外的任何按鈕即可停止鬧鐘。

Snooze

1. The default snooze interval is 5 minutes.
2. There is no limit to number of snoozes and press any button except the rotating button to stop the

alarm.

計時器

*可同時使用倒數計時器和正數計時器。

正數計時模式

1. 在時鐘模式下短按COUNT UP按鈕進入正數計時模式。
2. 短按旋轉按鈕開始正數計算時。
3. 在正數計時時，短按時鐘按鈕返回時鐘模式。計時器在時鐘模式下仍然繼續計時。再次短按COUNT UP

按鈕返回正數計時模式。
4. 在正數計時時，短按旋轉按鈕可以暫停或恢復計時器的計時。
5. 正數計時器可以計時到99:59:59。
6. 同時按下COUNT UP按鈕和COUNT DOWN按鈕以重置計時器。

Timer

*Count up and count down timer can be used simultaneously.



Count Up Mode

1. Short press COUNT UP button in clock mode to enter count up mode.
2. Short press the rotating button to start counting up.
3. Short press CLOCK button to go back to clock mode while the timer is counting up. The timer keeps

going even when it is in clock mode. Short press the COUNTUP button again to go back to count up
mode.

4. Short press the rotating button to pause or resume the timer while the timer is counting up.
5. The count up timer can count up to 99:59:59.
6. Press COUNT UP button and COUNT DOWN button simultaneously to reset the timer.

倒數模式

1. 在時鐘模式下短按COUNTDOWN按鈕進入倒數模式。
2. 長按COUNTDOWN按鈕設置倒數時間。對應的數字開始閃爍。
3. 轉動旋轉按鈕來設置時間。然後按下確認設置並進入下一步。順序：小時->分鐘->秒。最多可設置為

99:59:59。
4. 設置後，按下旋轉按鈕確認。確認後，短按旋轉按鈕啟動倒數計時器。
5. 在計時器倒數時，短按旋轉按鈕可暫停或恢復計時。
6. 在計時器倒數時，短按CLOCK按鈕返回時鐘模式。即使在時鐘模式下，計時器仍然繼續運行。再次短按

COUNTDOWN按鈕返回倒數模式。
7. 當倒數計時器達到00:00:00時，鬧鐘響起1分鐘，數字閃爍。如果1分鐘後沒有按下任何按鈕，鬧鐘會停止

，之前設定的倒數時間會重新顯示在屏幕上。當鬧鐘響起時，按下包括旋轉按鈕在內的任何按鈕停止鬧
鐘，之前設定的倒數時間會重新顯示在屏幕上。

8. 同時按下COUNT UP按鈕和COUNTDOWN按鈕重置計時器。

Countdown Mode

1. Short press COUNTDOWN button in clock mode to enter count down mode.
2. Long press COUNTDOWN button to set count down time. The corresponding number starts blinking.
3. Turn the rotating button to set time. Then, press to confirm the setting and go to the next step. Order:

Hour-> Minute -> Seconds. Can be set up to 99:59:59.
4. After setting, press the rotating button to confirm. After confirming, short press the rotating button to

start count down timer.
5. Short press the rotating button to pause or resume the timer while the timer is counting down.
6. Short press CLOCK button to go back to clock mode while the timer is counting down. The timer keeps

going even when it is in clock mode. Short press the COUNTDOWN button again to go back to count
down mode.

7. When the count down timer reaches 00:00:00, the alarm rings for 1 minute and the number blinks. If no
buttons are pressed after 1 minute, the alarm stops and the previously set count down time reappears
on the display.When the alarm rings, press any button including the rotating button to stop the alarm
and the previously set count down time reappears on the display.

8. Press COUNT UP button and COUNTDOWN button simultaneously to reset the timer.

背光
按任何按鍵以開啟背光。為了節省電力，背光在10秒後自動關閉。

Backlight

Press any button to turn on the backlight. The backlight turns off in 10 seconds to minimise power
consumption.



【注意事項】

● 請勿用於非設計用途之場合。
● 請注意防止觸電和火災。
● 請勿在陽光直射或溫度潮濕之地方使用。
● 請放在兒童無法觸及的地方。
● 若產品損壞或功能異常，請勿拆卸、修理或修改。
● 請確保插入符合正確電池標準的3粒AAA電池。
● 請同時更換所有電池。
● 請勿混合使用鹼性、標準和可充電電池。
● 請將使用過的電池分別放入電池回收箱中處理。
● 長時間不使用時，請取出電池。

[Precautions]

● Do not use other than the intended purpose.
● Watch out for shock and fire.
● Do not use under direct sunlight or at places with high temperature and humidity.
● Keep out of reach of children.
● Do not disassemble, repair or modify if the product is damaged or not functioning properly.
● Please make sure 3 AAA batteries with correct battery standard are inserted.
● Please replace all batteries at the same time.
● Do not mix alkaline, standard and rechargeable batteries.
● Please dispose the used batteries separately in a battery disposal bin.
● Please remove the batteries when not in use for a long time.

材料：ABS、玻璃
重量：105克
尺寸：134 * 38 * 63毫米（寬 x深 x高）
電源：三粒AAA电池（不包含）
溫度準確度：±1.5℃
時間準確度：±每月60秒
功耗：0.1瓦特
製造日期：另行標示 /中國製造
產品規格可能會因改進性能而在無預告之下更改。

Material: ABS, Glass

Weight: 105g

Size: 134 * 38* 63mm (W x D x H)

Power: AAA Battery x 3EA (Not included)

Temp Accuracy: ±1.5℃

Time Accuracy : ± 60 seconds / Month

Power Consumption: 0.1 W

MFG Date : Marked separately / Made in China

Product specifications may be changed without
notice to improve performance.


